
Referat ekstraordinært bestyrelsesmøde, Børnenes Ø, 26-03-2025 

Deltagere: 

Kirsten Bodil  Anna  Rikke  Lise  Laura  Andreas 

 

Noter: 

Ingen yderligere respons fra forældre ift. Nuværende situation – lidt omkring betaling, men 
ellers ikke yderligere 

5 forskellige leverandører har været inde i billedet, og Lise har undersøgt Fødevarestyrelsens 
kontrolrapporter fra disse. 

Kirsten har været i dialog med en række institutioner ift. erfaringer med de forskellige 
leverandører og fået feedback. 

På baggrund heraf har bestyrelsen truffet beslutning om valg af èn leverandør vi arbejder 
videre med. 

Kirsten og Lise rækker i fællesskab ud til både kommune og virksomheden for at få afklaret de 
sidste detaljer inden endelig kontrakt udarbejdes via Aarhus Kommune. 

Det er bekræftet fra kommunal side at refusion for betaling af ikke-modtaget frokostordning  
- Hvordan det håndteres i praksis, skal fortsat bekræftes. 

 


